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Maribor, 19. 11. 2024 

 

ZAPISNIK 

3. REDNE SEJE ŠTUDENTSKEGA SVETA UNIVERZE V MARIBORU, 

Z DNE 19. 11. 2024 

(S pričetkom ob 13. uri, v Senatni sobi Rektorata UM in preko MS Teams) 

 

Prisotni člani ŠS UM: Tisa Lija Šober (EPF, online), Janik Premrov (FGPA), Marko Pavlović 
(FKKT), Tjaša Karas (FNM, online), Neja Veit (FS, online), Erik Žižek (FZV), Andraž Fišer (PEF, 
online), Aljaž Knez (ŠD) 

Prisotni nadomestni člani ŠS UM: Pina Slaček (EPF), Luka Lah (FERI), Anja Zaverla (FKKT), 
Timotej Matej Zagorc (FOV), Nejc Kotnik (FVV), Filip Bračko (FZV), Blaž Bukovec (PF) 

Predsedujoča: Nomi Hrast, prorektorica za študentska vprašanja UM  

Ostali prisotni: Nina Vodnik (FKBV), Gaja Gujt (FERI), Jan Čokolič (FKKT), Primož Šajher (UM) 

 

Predlagani dnevni red: 

1. Potrditev dnevnega reda 3. redne seje ŠS UM 
2. Potrditev zapisnika 2. redne seje ŠS UM 
3. Poročanje o izvrševanju sklepov 
4. Poročila s sej Upravnega odbora UM, Senata UM in komisij Senata UM 
5. Imenovanje članov iz vrst študentov v organe UM 
6. Javna obravnava osnutkov splošnih aktov 
7. Podaja predloga za prorektorja za študentska vprašanja UM 
8. Razno 
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AD. 1. POTRDITEV DNEVNEGA REDA 3. REDNE SEJE ŠS UM 
 
Prorektorica za študentska vprašanja Nomi Hrast (EPF) je vljudno pozdravila vse prisotne in 
prebrala osem točk dnevnega reda ter vprašala prisotne po pripombah. Ker teh ni bilo, je 
predlagala sprejetje naslednjega sklepa:     
 

SKLEP 1:  
ŠS UM potrdi dnevni red 3. redne seje ŠS UM.  

 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Potrjen dnevni red: 

1. Potrditev dnevnega reda 3. redne seje ŠS UM 
2. Potrditev zapisnika 2. redne seje ŠS UM 
3. Poročanje o izvrševanju sklepov 
4. Poročila s sej Upravnega odbora UM, Senata UM in komisij Senata UM 
5. Imenovanje članov iz vrst študentov v organe UM 
6. Javna obravnava osnutkov splošnih aktov 
7. Podaja predloga za prorektorja za študentska vprašanja UM 
8. Razno 

  
AD. 2. POTRDITEV ZAPISNIKA 2. REDNE SEJE ŠS UM 
 
Predsedujoča je povedala, da je na e-sejah naložen zapisnik 2. redne seje ŠS UM, ki je potekala 
dne 14. oktobra 2024. Na seji se je ŠS UM konstituiral v dopolnjeni zasedbi. Poleg stalnih točk 
dnevnega reda so bili predlagani ali imenovani člani iz vrst študentov v organe in komisije 
Univerze v Mariboru (UM). Podano je bilo pozitivno mnenje k predlogu sprememb in 
dopolnitev Pravilnika o kreditno ovrednoteni obštudijski dejavnosti na Univerzi v Mariboru. 
 
Ker ni bilo drugih pripomb, je predsedujoča predlagala sprejetje naslednjega sklepa: 
 

SKLEP 2: 
ŠS UM potrdi zapisnik 2. redne seje ŠS UM. 

 
Sklep je bil soglasno sprejet.   
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AD. 3. PREGLED NEIZVRŠENIH SKLEPOV 
 

Pod ustaljeno točko v izvrševanju ni bilo nobenega sklepa. Predsedujoča je dodala, da seje 
Sveta vlade RS za študentska vprašanja še ni bilo. Seje Rektorske konference Republike 
Slovenije (RKRS) v mesecu oktobru ni bilo. 

 

Ker ni bilo drugih pripomb, je predsedujoča predlagala sprejetje naslednjega sklepa: 

 

SKLEP 3: 

ŠS UM se seznani s poročilom o izvrševanju sklepov. 

 

Sklep je bil soglasno sprejet.   
 
AD. 4. POROČILA S SEJ UPRAVNEGA ODBORA UM, SENATA UM IN KOMISIJ SENATA UM 

 

Predsedujoča je povedala, da bosta s sekretarjem ŠS UM, Luko Lahom, predstavila poročila s 
sej Upravnega odbora UM, Senata UM in komisij Senata UM. 

 

Senat Univerze v Mariboru: 

Na 14. redni seji Senata UM so senatorji podali pozitivno mnenje k vlogi za pridobitev 
predhodnega soglasja za začetek postopka priprave vloge za akreditacijo novega enovitega 
magistrskega študijskega programa druge stopnje Logopedija PEF UM. Potrdili so spremembo 
vloge za akreditacijo interdisciplinarnega enovitega magistrskega študijskega programa druge 
stopnje Farmacija MF in FKKT UM. Potrdili so vlogi za akreditacijo interdisciplinarnega 
magistrskega študijskega programa druge stopnje Napredni inženirski materiali FKKT in FS UM. 
Senatorji so nato potrdili spremembo študijskega koledarja za študijsko leto 2024/2025, kjer 
se je spremenil datum rektorjevega dneva. Potrdili so doktorske teme in sprejeli splošne akte. 
Senatorji so tudi potrdili poročilo o delu Senata UM in stalnih komisij Senata UM za študijsko 
leto 2023/2024. Imenovali so člane v stalne komisije Senata UM in potrdili predloge poletne 
šole. Senatorji so tudi podali predhodna soglasja za izvolitev v nazive visokošolskih učiteljev, 
znanstvenih delavcev in visokošolskih sodelavcev ter izvedli volitve rednih profesorjev.  
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Upravni odbor UM:  

Na UM je oktobra potekala 34. redna seja UO UM, kjer so člani poleg obstoječih točk 
razpravljali o ustanoviteljskih pravicah UM, potrdili vlogo za predhodno soglasje k pripravi 
enovitega magistrskega študijskega programa 2. stopnje Logopedija PEF UM. Prav tako so se 
seznanili s postopkom sprejema Sanacijskega načrta FKBV UM ter obravnavali nepremičnine 
ter investicije na UM. Podali so tudi soglasje k sklenitvi licenčne pogodbe med UM in 
odcepljenim podjetjem WatchBuilt, SIA (LLC). Seznanili so se s postopkom priprave ključa 
delitve sredstev med članice UM ter potrdili izhodišča za izračun šolnin za študijsko leto 
2025/2026.  

 

Habilitacijska komisija: 

Člani Habilitacijske komisije so obravnavali spremembe in dopolnitve meril za volitve v nazive 
visokošolskih učiteljev in visokošolskih sodelavcev, ki so trenutno v javni obravnavi. Po daljšem 
pogovoru in dodatnih mnenjih na merila s strani članov in vodstva so člani nadaljevali z 
obravnavo predlogov za izvolitev v naziv. Podali so pozitivno mnenje eni vlogi za naziv redni 
profesor, trem vlogam za naziv docent, osmim vlogam za naziv asistent in dvema vlogama za 
naziv višji znanstveni sodelavec. Drugih posebnosti na seji ni bilo. 

 

Komisija za ocenjevanje kakovosti: 

KOKU se v času od zadnje seje ŠS UM ni sestala. 

 

Komisija za mednarodno in meduniverzitetno sodelovanje: 

KMMS se v času od zadnje seje ŠS UM ni sestala. 

 

Komisija za izobraževanje in študij: 

Člani Komisije za izobraževanje in študij so obravnavali spremembe študijskih programov na 
fakultetah FKKT, FL, FS, FZV, ter na GING in Mehatroniki. Razpravljali so o roku za zapolnitev 
še prostih vpisnih mest Razpisa za vpis v dodiplomske in enovite magistrske študijske 
programe, kjer so bila mnenja deljena. Predstavljen je bil spremenjen razpis za vpis v 
dodiplomske in enovite magistrske študijske programe za študijsko leto 2025/26. Člani so bili 
seznanjeni s Smernicami za pripravo in izvedbo zelenih in digitalnih učnih enot v okviru 
kreditno ovrednotene obštudijske dejavnosti. 

 

Svet Doktorske šole: 

SDŠ se v času od zadnje seje ŠS UM ni sestala. 
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Komisija za znanstvenoraziskovalne zadeve: 

Člani Komisije za znanstvenoraziskovalne zadeve so obravnavali predlog Načrta prilagoditev 
delovanja po načelih odprte znanosti Univerze v Mariboru v okviru projekta SPOZNAJ – 
Podpora pri uvajanju načel odprte znanosti v Sloveniji. Predlagana sta bila dva predloga novih 
pravnih aktov in 12 predlogov prilagoditev obstoječih aktov. Predstavljen je bil odprtodostopni 
sistem, ki na UM delno že deluje. Sprejeli so sklep o sprejetju novosti s strani ARIS glede 
raziskovalnega dela in raziskovalnih podatkov. Potekala je še razprava o  spremembah 
pravilnika o upravičenosti financiranja mladih raziskovalcev, ter o metodologiji za izbor, 
spremljanje in financiranje mladih raziskovalcev. Za konec seje je komisija pregledala novosti 
in obvestila ARIS. 

 

Statutarna komisija: 

Člani Statutarne komisije so razpravljali o prispelih pripombah na osnutek Sprememb in 
dopolnitev Kodeksa etičnega ravnanja Univerze v Mariboru. Obravnavali so razpis javne 
obravnave osnutka Sprememb in dopolnitev Statuta Univerze v Mariboru, razpis javne 
obravnave osnutka Splošnega akta o organiziranosti in sistemizaciji univerze in članic ter razpis 
javne obravnave osnutka Sprememb in dopolnitev Meril za volitve v nazive visokošolskih 
učiteljev in visokošolskih sodelavcev. 

Ker ni bilo želje po razpravi, je predsedujoča predlagala sprejetje naslednjega sklepa:  

 

SKLEP 4: 

ŠS UM se seznani s poročili s sej Upravnega odbora UM, Senata UM in komisij Senata UM. 

 

Sklep je bil soglasno sprejet. 

 

AD. 5. IMENOVANJE ČLANOV IZ VRST ŠTUDENTOV V ORGANE UM 

 

Predsedujoča je povedala, da je ŠS UM dne 10. oktobra 2024 prejel poziv za imenovanje ali 
podajo predlogov študentov v naslednje organe ali komisije Univerze v Mariboru:  

- en član Komisije za izobraževanje in študij Senata Univerze v Mariboru, z mandatom 
do 27. 3. 2025, 

- en član Sveta Doktorske šole UM iz vrst doktorskih študentov, z mandatom do 27. 3. 
2025,  

- en namestnik člana Habilitacijske komisije Senata UM, z mandatom do 30. 9. 2025, 
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o en član Komisije za ocenjevanje kakovosti univerze, z mandatom do 30. 9. 
2025, 

o dva nadomestna člana Komisije za ocenjevanje kakovosti univerze, z 
mandatom do 30. 9. 2025. 

V mesecu novembru je bil prejet še poziv za imenovanje enega člana v Komisijo za etiko UM. 

Predsedujoča je nadaljevala, da v oktobru zaradi kratkega roka ŠS UM ni prejel dovolj 
kandidatur, da bi se zapolnila vsa prosta mesta, zato je razpis bil ponovljen. Prejete so bile 
kandidature za vsa preostala prosta mesta v Komisiji za ocenjevanje kakovosti univerze, 
Komisiji za etiko UM in Svetu Doktorske šole UM: 

- Komisija za etiko UM: Tisa Lija Šober (EPF) 
- Komisija za ocenjevanje kakovosti: Maša Kaiser (PF) in Laura Korošec (EPF) 
- Svet Doktorske šole UM: Rok Sešel (FERI) 

 
Ker ni bilo želje po razpravi, je predsedujoča predlagala sprejetje naslednjih sklepov: 
 

SKLEP 5.1: 
ŠS UM v Komisijo za ocenjevanje kakovosti univerze imenuje naslednji študentki: Mašo 
Kaiser (PF) za namestnico člana in Lauro Korošec (EPF) za namestnico člana za preostalo 

mandatno dobo, tj. do 30. 9. 2025. 
 

Sklep je bil soglasno sprejet. 

 
SKLEP 5.2: 

ŠS UM v Svet doktorske šole Univerze v Mariboru imenuje študenta: Roka Sešela (FERI), za 
preostalo mandatno dobo, tj. do 27. 3. 2025. 

 

Sklep je bil soglasno sprejet. 

 
SKLEP 5.3: 

ŠS UM v Komisijo za etiko Univerze v Mariboru imenuje naslednjega študentko: Tiso Lijo 
Šober (EPF). 

 

Sklep je bil soglasno sprejet. 
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AD. 6. JAVNA OBRAVNAVA SPLOŠNIH AKTOV 
 
Predsedujoča je povedala, da so bili v mesecu novembru v javno obravnavo dani osnutki 
splošnih aktov. Povedala je, da so vsi dokumenti naloženi na OneDrive med gradivi za sejo. 
Prav tako je prisotne seznanila, da je bil ŠS UM v novembru obveščen o postopku javne 
obravnave omenjenih splošnih aktov na UM. 
 
Med splošnimi akti, ki so v javni obravnavi so osnutek Sprememb in dopolnitev Statuta 
Univerze v Mariboru, osnutek Splošnega akta o organiziranosti in sistemizaciji Univerze v 
Mariboru in njenih članic, osnutek Sprememb in dopolnitev meril za volitve v nazive 
visokošolskih učiteljev in visokošolskih sodelavcev. Pojasnila je, da je sedaj priložnost, da lahko 
v postopku javne obravnave podajo mnenje, v kolikor vidijo potrebo. Povprašala je prisotne, 
če bi kdo želel podati kakšno mnenje ali predlog. Med prisotnimi ni bilo želje po dodatni 
razpravi ali podanih predlogov. 
 
Član Timotej Matej Zagorc (FOV) je vprašal, kakšna je razlika med vodilnim in vodstvenim 
delovnim mestom. 

Strokovni sodelavec Primož Šajher (UM) je odgovoril, da vodilni delavec vodi oddelek, 
podjetje, ipd., vodstveni delavci pa so člani vodstva. 

Ker ni bilo želje po drugi razpravi, je predsedujoča predlagala sprejetje naslednjega sklepa: 

 

SKLEP 6: 

ŠS UM se seznani z naslednjimi akti, ki so v javni obravnavi: osnutek Sprememb in 
dopolnitev Statuta Univerze v Mariboru, osnutek Splošnega akta o organiziranosti in 

sistemizaciji Univerze v Mariboru in njenih članic, osnutek Sprememb in dopolnitev Meril 
za volitve v nazive visokošolskih učiteljev in visokošolskih sodelavcev. 

 

Sklep je bil soglasno sprejet. 
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AD. 7. PODAJA MNENJA V POSTOPKU IMENOVANJA PROREKTORJA ZA ŠTUDENTSKA 
VPRAŠANJA UNIVERZE V MARIBORU 

 

Predsedujoča je povedala, da je na 2. redni seji ŠS UM bil sprejet sklep, s katerim se je rektorja 
UM pozvalo k javni objavi Razpisa volitev za prorektorja za študentska vprašanja UM. Sklep o 
razpisu postopka kandidiranja in imenovanja prorektorja za študentska vprašanja Univerze v 
Mariboru je bil izdan 15. oktobra 2024. 

Predsedujoča je nadaljevala, da ima UM praviloma štiri prorektorje, ki rektorju pomagajo pri 
njegovem delu. Prorektorja študenta imenuje rektor na predlog ŠS UM in po predhodnem 
mnenju Senata UM. Mandat traja dve leti, novoizvoljenemu prorektorju se bo mandat pričel 
1. decembra 2024. 

Predsedujoča je povedala, da je do roka bila oddana ena vloga, in sicer z njene strani. Nato je 
predstavila svoj program. 
 
Povedala je, da si je v preteklem mandatu zastavila mnogo ciljev. Večinsko so bili doseženi, 
nekaterih pa ne. Svojo željo po izboljšanju položaja študenta je strnila v tri točke, to so: 

1. da se študentsko predstavništvo ohrani stabilno, torej da so prehodi med prodekani 
tekoči in ni upada kakovosti pri delu, ter da bi lahko sodelovali tudi pri debatah na 
državnem nivoju. Želela si je, da bi lahko nadgradili smernice delo prodekanov za 
študentska vprašanja;  

2. da bi financiranje študentskega predstavništva na Univerzi v Mariboru ostalo stabilno, 
s čimer bi zagotovili, da so potrebe študentov zagotovljene in da bi imeli vsi ŠS članic 
dovolj sredstev za izvajanje projektov v dobrobit vseh študentov; 

3. da bi podajanje mnenja pri habilitacijah bilo bolj transparentno, kajti na koncu 
postopka se hrani samo pozitiven ali negativen sklep, brez kakršnih koli dodatnih 
podatkov. Zraven sklepa bi radi dodali še obrazložitev, ki bi jo hranil ŠS UM in bi 
prodekani študenti lahko zaprosili za te obrazložitve pri obravnavanju habilitacij na 
svojih sejah, prav tako bi dodali še navodila o postopku podajanja mnenja pri 
habilitacijah. 

Dodala je še, da si še naprej želi dobro sodelovati s študenti in izvajati projekte, ki študentom 
na UM doprinesejo nekaj več. 

 

Prodekan Jan Čokolič (FKKT) je vprašal, ali je razpis bil javen. 

Predsedujoča je odgovorila, da je bil. 

 

Predsedujoča se je iz glasovanja izločila ter predlagala sprejetje naslednjega sklepa: 
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SKLEP 7: 

ŠS UM predlaga Rektorju UM, da za prorektorja za študentska vprašanja imenuje Nomi 
Hrast (EPF). 

 

Sklep je bil soglasno sprejet. 

 

AD. 8. RAZNO 

 

Predsedujoča je pred koncem seje podala še nekaj informacij. 

 

Povedala je, da je Izobraževalno-motivacijsko povezovanje ŠS UM 2024-2026 bilo odpovedano 
zaradi premajhnega interesa. 

 

Povedala je, da se bo akcija zbiranja igrač in sladkarij pričela v začetku decembra in trajala do 
sredine decembra. Prodekani študenti bodo informacije prejeli preko e-pošte v prihodnjem 
tednu. 

Prodekanica Pina Slaček (EPF) je povedala, da je dobra praksa, da prodekani tudi zaposlenim 
na fakultetah pošlje obvestilo o zbiranju preko e-pošte, kajti na EPF so v preteklem letu 2023 
veliko prispevali k akciji. 

 

Predsedujoča je prisotne povabila na delavnico iz orodja Canve, ki je potekala v tistem tednu 
in je bila namenjena študentskim predstavnikom. 

 

Povedala je, da se je začela nova sezona Univerzitetne športne lige za prvaka UM. Vse prisotne 
je povabila, da na tekme pripeljejo navijače svojih fakultetnih ekip. 

 

Predsedujoča je predlagala, da bi po decembrski seji ŠS UM izvedli motivacijsko povezovanje 
v obliki slikarske delavnice. Vprašala je, ali prisotnim ustreza datum seje za izvedbo 
povezovanja. Prisotni so se soglasno strinjali. 

 

Predsedujoča je še povedala, da bodo člani ŠS UM  promocijske materiale kot darila za 
zaključek koledarskega prejeli komaj januarja. 
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Član Blaž Bukovec (PF) je vprašal o kibernetskem napadu na UM ter o stanju AIPS-a. 

Predsedujoča je odgovorila, da AIPS še ne deluje in da nima informacije, kdaj spet bo. Deluje 
Moodle z izjemo obvestil preko e-pošte. Prav tako deluje večina spletnih strani fakultet. 
Informacije, kdaj bo delovala spletna stran ŠS UM še ni imela. 

 

Član Blaž Bukovec (PF) je vprašal, kaj to pomeni za volitve v ŠS članic. 

Primož Šajher (UM) je odgovoril, da zaradi nedelovanja AIPS-a ni možen dostop do volilnih 
imenikov, ki so ključni za izvedbo volitev. Ko bo dostop omogočen, bodo najprej podaljšali 
razpis za kandidiranje. Že prejete kandidature so shranjene in bodo upoštevane. Predvideva 
se, da bo razpis objavljen še v letu 2024, izvedba volitev pa je možna tudi v začetku leta 2025. 

 

Ker želje po drugi razpravi ni bilo, je predsedujoča zaključila sejo. 

 

Seja se je zaključila ob 13.50. 

 

Luka Lah, l.r.   

Sekretar Študentskega sveta   

Univerze v Mariboru   

Nomi Hrast, l.r.   

Prorektorica za študentska vprašanja   

Univerze v Mariboru   

 


